



Mødereferat

Tid og sted:

8. maj 2017 kl. 19.30
i klubhuset

Deltagere:

Niels Erik Hvillum – NE
Søren Casparij – SC
Rasmus Wagtmann - RW
Søren Erik Nielsen – SEN

Niels Vestergaard – NV
Anne Marie Vestergaard – AMV
Rikke Mikkelsen - RM
Karen Frederiksen – KF

Mødeleder: Niels Erik Hvillum

Referent: Karen Frederiksen

Punkt på dagsorden:**Indhold:****Ansvarlig**

- | | | |
|----------------------------------|---|-------|
| 1. Tema | <ul style="list-style-type: none">Der et pt. 37 opstartsmedlemmer i gang. Der startes begynderforløb op hos trænerne efter behov. U-Team har inviteret 22 til at deltage i deres arrangementer, 16 har takket ja. | |
| 2. Godkendelse af referat | <ul style="list-style-type: none">Referat fra mødet 2. og 13. marts 2017 blev underskrevet. | KF |
| 3. Økonomi | <ul style="list-style-type: none">Budgettet følges. | SC |
| 4. Banen | <ul style="list-style-type: none">Banen er i orden efter årstiden. Greens klippes og tromles, og vi forventer at spille hul 12 til provisorisk green 7-14 dage endnu.Vores investeringsbehov i nye maskiner undersøges pt. SC ser på nuværende og eventuelt kommende leasingaftaler.De planlagte renoveringer af teesteder og bunkers fastholdes. Da vores banemedhjælp er fratrukket, blev det besluttet, at lade eksterne entreprenører lave det "grove" og vores eget personale står for finpudsningen.De nye teesteder skal rates. NV ringer til DGU angående dette. | NV |
| 5. Markedsføring | <ul style="list-style-type: none">RM har ansvaret for Sportens dag Odder 2. juni 2017. SEN spørger i begynderudvalget om der en nogen der har tid til at bemande standen. Vi stiller op med puttebane og evt. indspilsnet.Konceptet for Golfens Dag tages op på bestyrelsesmødet i november. Spil med dag 20. august 2017 behandles på næste bestyrelsesmøde. | RM/KF |
| 6. Kommende hjemmekampe | <ul style="list-style-type: none">Konceptet med at markedsføre hjemmekampene virkede fint på medlemmerne, sponsorerne kræver nok lidt længere tilvænning. GTO udvalget arbejder videre med konceptet. | SEN |



Bestyrelsen



Punkt på dagsorden:	Indhold:	Ansvarlig
7. Klubber i klubben	<ul style="list-style-type: none">• Seniorerne har udtrykt ønske om en liste over de medlemmer der er fleksible. Bestyrelsen besluttede, at man er velkommen til at sende en liste til KF som så vil slå medlemmerne op.• Der blev udtrykt ønske om en opdeling i venstre side af i kontorets fjernlager, så de tre klubber i klubben der bruger dette til opbevaring af vin, ikke får rodet deres vin sammen. Bestyrelsen opfordrede de tre klubber til selv at indkøbe en billig reol til opstilling.	SEN
8. Drivingrange	<ul style="list-style-type: none">• Vore to trænere har brug for mere undervisningsplads, og der har fra flere medlemmer været udtrykt ønske om flere overdækkede måtter. SC arbejder videre med en 2/4 løsning, hvor halvdelen af det nuværende overdækkede udslagshus lægges til trænernes undervisningsplads og der bygges yderligere tre overdækkede udsalgsmåtter.	SC
9. Næste møde	<ul style="list-style-type: none">• Onsdag den 7. juni 2017 kl. 18.00 i keeperstuen.	NE